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ΕΡΩΤΗΣΗ

Προς: 

- Υπουργό Υγείας, κ. Αδ. Γεωργιάδη

Θέμα: «Η αναβάθμιση του Κέντρου Αποκατάστασης Αμυνταίου να μπει σε προτεραιότητα» 

Ερωτήματα εγείρονται για το παρόν και πολύ περισσότερο το μέλλον του Κέντρου Φυσικής

Ιατρικής  και  Αποκατάστασης  (ΚΕΦΙΑΠ)  Αμυνταίου,  το  οποίο  προσφέρει  εξειδικευμένες

υπηρεσίες  στους  συμπολίτες  μας,  αλλά  δυστυχώς  υπολειτουργεί  στο  1/3 της  δυνητικής

δυναμικότητάς του.

Αξίζει να σημειωθεί ότι το ΚΕΦΙΑΠ είναι το μοναδικό δημόσιο Κέντρο Αποκατάστασης στη

Βόρεια  Ελλάδα και  το  μόνο  δημόσιο  πανελλαδικά που  προσφέρει  κλειστή νοσηλεία

αποκατάστασης.  Όπως περιγράφεται στην ιστοσελίδα του Γενικού Νοσοκομείου Φλώρινας όπου

υπάγεται το ΚΕΦΙΑΠ Αμυνταίου, σκοπός του είναι η παροχή υπηρεσιών υγείας στον πληθυσμό

ευθύνης της 3ης ΥΠΕ Μακεδονίας, καθώς και σε ασθενείς που παραπέμπονται από άλλες ΥΠΕ και

συγκεκριμένα σε  συμπολίτες  μας με  σωματική αναπηρία,  οι  οποίοι  πάσχουν από παθήσεις  του

μυϊκού,  νευρικού,  κυκλοφορικού,  ερειστικού,  αναπνευστικού  συστήματος  και  άτομα  όλων  των

ηλικιών με κινητικά ή νοητικά προβλήματα, αυτισμό, αισθητηριακές ή και πολλαπλές αναπηρίες. Η

πρώιμη  διάγνωση,  αξιολόγηση  και  θεραπεία  αποκατάστασης,  η  ψυχολογική,  κοινωνική  και

συμβουλευτική υποστήριξη, η ενημέρωση των συμπολιτών μας με αναπηρία και των οικογενειών

τους, η προεπαγγελματική και επαγγελματική κατάρτισή τους, η λειτουργική τους αποκατάσταση, η

υποστήριξη  για  ένταξή  τους  στον  κοινωνικό  ιστό,  η  συνεργασία  με  τις  υπηρεσίες  κοινωνικής

φροντίδας σε τοπικό επίπεδο για το συντονισμό της δράσης τους. Την ομάδα αποκατάστασης του

ΚΕΦΙΑΠ  Αμυνταίου  αποτελούν  ειδικοί  επιστήμονες:  Ιατροί  Αποκατάστασης,  Εξειδικευμένη

νοσηλευτική  υπηρεσία  αποκατάστασης,  Φυσικοθεραπευτές,  Εργοθεραπευτές,  Λογοθεραπευτές,

Ψυχολόγοι, Κοινωνικοί Λειτουργοί.
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Όπως  προκύπτει  από  περιγραφές  συμπολιτών  μας,  αλλά  και  από  ανακοινώσεις  και

ρεπορτάζ1,  ενώ το ΚΕΦΙΑΠ έχει δυνητική δυναμικότητα 100 κλινών, στην πραγματικότητα είναι

σε θέση να περιθάλψει περί τους 30 ασθενείς. Κύρια αιτία της περιορισμένης λειτουργίας του είναι

η υποστελέχωσή του. Το υφιστάμενο προσωπικό υπερβαίνει εαυτόν στην καθημερινή προσπάθεια

να προσφέρει ποιοτικές εξειδικευμένες υπηρεσίες υψηλού επιπέδου, παρά ταύτα δεν επαρκεί. 

Υπενθυμίζεται ότι την 19η Απριλίου 2024 ο Υπουργός Υγείας, κ. Γεωργιάδης, επισκέφθηκε

το ΚΕΦΙΑΠ Αμυνταίου και δήλωσε2 «Μέχρι τέλος Μαΐου θα παρουσιάσουμε το σχέδιό μας για την

αναβάθμιση του Κέντρου Αποκατάστασης στο Αμύνταιο (…) μένει σε εμάς να βρούμε τα  εργαλεία για να

διαθέσουμε  τους  αναγκαίους πόρους για  να  κάνει  το  Κέντρο  αυτό  το  επόμενό  του  βήμα (…)  Θα μου

δώσετε περιθώριο περίπου ένα μήνα ακόμα για να σας παρουσιάσω το πλήρες σχέδιο (…) θέλω με την

παρουσία μου να δείξω πόσο πολύ με ενδιαφέρει να προχωρήσουμε στο επόμενο βήμα αυτού του καταπληκτικού

χώρου που  δεν έχει αξιοποιήσει ούτε το 20% των πραγματικών του δυνατοτήτων.  Μέχρι τέλος

Μαΐου θα  παρουσιάσουμε  το  σχέδιο του  Υπουργείου  Υγείας  για  την  οριστική  και  ουσιαστική

αναβάθμιση του  Κέντρου  Αποκατάστασης  Αμυνταίου  και  σε  συνεργασία  με  τον  κ.  Δήμαρχο  γιατί  δεν

μπορούμε να το κάνουμε χωρίς την Τοπική Αυτοδιοίκηση,  θα κάνουμε πολλά πράγματα τους επόμενους

μήνες για να δώσουμε στο Αμύνταιο και στη Δυτική Μακεδονία ένα Κέντρο Αποκατάστασης που δεν θα έχει να

ζηλέψει τίποτα από τα καλύτερα ιδιωτικά και θα μπορεί να προσελκύει ασθενείς όχι μόνο από ολόκληρη την

Ελλάδα όπως ήδη κάνει,  αλλά ενδεχομένως και  από ολόκληρα τα Βαλκάνια.  Έχουμε το  εργαλείο που

λέγεται απολιγνιτοποίηση, έχουμε πόρους γενικά από το ΕΣΠΑ και είμαι αποφασισμένος να δουλέψω πολύ

για το Κέντρο Αποκατάστασης Αμυνταίου (…) 

Επιπλέον,  σημειώνεται  ότι  στις  22/2/2024  ο  κ.  Β.  Κοντοζαμάνης,  πρώην  Αναπληρωτής

Υπουργός Υγείας,  όντας τότε Ειδικός Σύμβουλος του Πρωθυπουργού κ. Μητσοτάκη για θέματα

υγείας, είχε ανακοινώσει3 για το ΚΕΦΙΑΠ Αμυνταίου πως « (…)  πρόκειται για  έργο πνοής για την

περιοχή,  με  διαβαλκανικό χαρακτήρα,  νέο τεχνολογικά εξελιγμένο εξοπλισμό,  στελέχωση υψηλού

επιστημονικού επιπέδου, το οποίο θα προσελκύσει επισκεψιμότητα από όλη την Βόρεια Ελλάδα και τα Βαλκάνια.

Αναβαθμίζουμε λοιπόν το σημερινό Κέντρο Φυσικής Ιατρικής και Αποκατάστασης σε υπερσύγχρονη κλινική.

Στην φάση της επέκτασης και της συνολικής κατασκευής υπολογίζεται να απασχολήσει 300-400 άτομα και

στη φάση της λειτουργίας 200+ εργαζομένους. »

1 Ενδεικτικό ρεπορτάζ: https://efkozani.gr/kentro-apokatastasis-amyntaiou-egkataleipsi-kai-yposcheseis-sto-keno-i-
adiaforia-topikon-archon-aftodioikitikon-kai-ypiresiakon-paragonton-pou-sterei-polytimes-ypiresies-apo-tous-polites/ , 
2 https://www.youtube.com/watch?v=hC6GBXdTYUo 
3 https://kozan.gr/archives/534318 

[2]

https://kozan.gr/archives/534318
https://www.youtube.com/watch?v=hC6GBXdTYUo
https://efkozani.gr/kentro-apokatastasis-amyntaiou-egkataleipsi-kai-yposcheseis-sto-keno-i-adiaforia-topikon-archon-aftodioikitikon-kai-ypiresiakon-paragonton-pou-sterei-polytimes-ypiresies-apo-tous-polites/
https://efkozani.gr/kentro-apokatastasis-amyntaiou-egkataleipsi-kai-yposcheseis-sto-keno-i-adiaforia-topikon-archon-aftodioikitikon-kai-ypiresiakon-paragonton-pou-sterei-polytimes-ypiresies-apo-tous-polites/


Δεδομένων των ανωτέρω, ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1) Ποια  είναι  η  υφιστάμενη  στελέχωση του  ΚΕΦΙΑΠ  Αμυνταίου;  Ειδικότερα  πόσοι  ιατροί,

νοσηλευτές,  φυσικοθεραπευτές,  εργοθεραπευτές,  λογοθεραπευτές,  ψυχολόγοι  και  κοινωνικοί

λειτουργοί προσφέρουν  εν τοις πράγμασι υπηρεσίες και  με ποια  σχέση εργασίας; Πόσες είναι

αντιστοίχως οι προβλεπόμενες οργανικές θέσεις;

2) Ποιες  ενέργειες έχουν πραγματοποιηθεί  κατά τα  πέντε  έτη διακυβέρνησης  της  Ν.Δ.  για  τη

στελέχωσή του με μόνιμο προσωπικό και ποια υπήρξαν τα αποτελέσματα εκάστης;

3) Ποιες πρωτοβουλίες θα αναλάβετε για την πλήρη στελέχωσή του με μόνιμο προσωπικό και σε

ποιο χρονοδιάγραμμα θα έχει ολοκληρωθεί;

4) Έχετε εξετάσει τις προτάσεις για ενδεχόμενη αυτοτέλεια του ΚΕΦΙΑΠ Αμυνταίου από το Γενικό

Νοσοκομείο Φλώρινας και, εάν ναι, ποια είναι η σχετική απόφασή σας;

5) Τι θα πράξετε για την αναβάθμιση του ιατροτεχνολογικού εξοπλισμού και των υποδομών του;

6) Ποια υπήρξε η χρηματοδότηση του ΚΕΦΙΑΠ Αμυνταίου κατά τα έτη 2021, 2022, 2023 και 2024

(μέχρι στιγμής); 

7)  Προτίθεστε  να διασφαλίσετε  την  οικονομική  του  ενίσχυση με  επιπλέον  πόρους;  Εάν  ναι,

ποιους πόρους και χρηματοδοτικά εργαλεία θα αξιοποιήσετε, σε ποιο χρονοδιάγραμμα και σε τι

ύψος θα ανέλθει η πρόσθετη χρηματοδότησή του;

8) Ποιο  είναι  το  συνολικό  σχέδιο του  Υπουργείου  Υγείας  για  την  αναβάθμιση  και  πλήρη

λειτουργία του ΚΕΦΙΑΠ Αμυνταίου, την παρουσίαση του οποίου είχατε τοποθετήσει χρονικά στα

τέλη Μαΐου 2024;

Ο Ερωτών Βουλευτής

Κουκουλόπουλος Παρασκευάς (Πάρις)
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